

reducer厂家 圣霖国际 reducer

产品名称	reducer厂家 圣霖国际 reducer
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

产品详情

减速机动力源运转速度 根据在不同转速条件下对减速机的试验表明，随着减速机输入转速的增加，reducer生产厂家，噪声也将增大。

The experimental study on the structural form of the reducer box shows that the cylindrical box is advantageous to vibration reduction. Under the same other conditions , reducer , the noise level of the cylindrical box is 5 dB lower than that of other types of box on average.

减速机在原动机和工作机或执行机构之间起匹配转速和传递转矩的作用，是一种相对精密的机械。使用它的目的是降低转速，增加转矩。它的种类繁多，型号各异，不同种类有不同的用途。

The reducer plays the role of matching speed and transmission torque between the original motive and the working machine or the actuator. It is a relatively precise machine. The purpose of using it is to reduce the speed and increase the torque. It has a wide variety of types and different types , and different types have different uses.

安装减速机时，应重视传动中心轴线对中，reducer价格，其误差不得大于所用联轴器的使用补偿量。对中良好能延长使用寿命，并获得理想的传动效率。

When installing the reducer , we should pay more attention to the axis of the transmission center , and the error should not be greater than the use compensation of the couplings used. It can prolong the service life and obtain the ideal transmission efficiency for the good.

reducer厂家-圣霖国际(在线咨询)-reducer由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 在行业专用设备这一领域倾注了无限的热忱和热情，圣霖国际一直以客户为中心、为客户创造价值的理念、以品质、服务来赢得市场，衷心希望能与社会各界合作，共创成功，共创辉煌。相关业务欢迎垂询，联系人：王秋。